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Agenda 

 

1 / 2025 - Godkjennelse av innkalling 
Vedtak: 
Innkalling til regionstyremøte 29. januar 2025 ble godkjent  
 
 
 

2 / 2025 - Orienteringssaker 

2.1 / 2025 - Ansatt kabal + B protokoll 

• Rune Espevik har levert oppsigelse, han hadde opprinnelig permisjon til og 
med 31/7-25. 

• Ingrid Asdahl har sagt opp sin stilling i Kviteseid og har siste arbeidsdag 31. 
mars 2025 

• Anne Gro Holthe har justert sin stilling til 100%, hun vikarierer i deler av 
Daniel Hals sin stilling fra en gang i februar og foreløpig til ut juli -25 

• Åse Merethe Finnestad, driftsleder på Gautestad Fjellstue har sagt opp sin 
stilling og hennes siste arbeidsdag blir 5/2 

• Daniel Hals, utviklingsleder har sagt opp sin stilling og slutter formelt etter 
permisjon og ferie 25. juli -25. 

• Kristine G. Byrkjedal har foreldrepermisjon fra 10/4 -25 til 1/4-26, det har 
dessverre ikke lykkes å ansette noen i hennes sted 

 

Dato 29.01.2025 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Kontoret, Misjonssambandet sør 
 

Til stede Snefrid Axelsen, Sveinung Seljås, Astrid Røykenes, Marit Å. Ekroll, Njål 
Kristensen og Sven Åge Solli,  
 

På TEAMS: John Olav Selstø og Liv Aase Søreng Gamst 
 

Referent Sven Åge Solli 
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2.2 / 2025 - Fellesskap sør 27/4 på Kvitsund 

Kort informasjon 
 

2.3 / 2025 - Rekruteringstime - Fjellhaug 

Kristine Byrkjedal og Sven Åge Solli var på rekruteringstime på Fjellhaug 20/1. 
Hensikten med dette var å koble studenter på FIH med potensielle stillinger i de 
ulike regioner i Norge  
 

2.4 / 2025 - Arbeidet i vår menighet på Notodden 

Info blir gitt i møte 
 

2.5 / 2025 - Kandidater til valgkomite for perioden 2025-2026 

To har foreløpig svart ja til å være kandidater til valg på valgkomite  
 

2.6 / 2025 - Rektor på Kvitsund 

Kort informasjon 
 

2.7 / 2025 - Preg barnehage Kvås 

Dgl. har vært sykemeldt siden 24/10. En av pedagogene går ut i barsel perm om 
kort tid. Eierstyreleder, Marit Kristensen har vært i kontakt med konsernleder i 
Preg og fått beskjed om at dgl (RS) ikke kommer tilbake på en god stund. 
Hun skriver følgende: Etter samtale med konsernleder lyses det ut et 100% 
pedagog-vikariat frem til nyttår, som dekker 40% for styrers tid på avdeling, og den 
60% stillingen til pedagogen som skal ut i barselpermisjon.  
Regner med at utlysningen er publisert innen foreldremøtet i morgen ettermiddag 
(29/1). 
To bønne-emner: 
En god pedagog med kristne verdier til vikariatet. 
At ikke foreldrene søker barna til andre barnehager. 
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3 / 2025 - Utnyttelse av stillingsprosenter 

1. 
På bakgrunn av oppsigelsen til Rune Espevik, har styret i Misjonssalen i Grimstad et 
ønske om å lyse ut en 30% stilling som BU arbeider, gjerne i kombinasjon med annet 
BU arbeid i Misjonssambandet sør. 
Ove Heradstveit har fast stilling som pastor i 70%. Mens Rune Espevik har hatt 
permisjon har han også vikariert for han, Ove har dermed hatt 100% stilling. 
 
2. 
B-protokoll. 
 
 
Om vi omdisponerer stillingen til utviklingsleder/Daniel (som har permisjon og som 
har sagt opp sin stilling fra slutten av juli) er det rom for å gjøre litt omrokeringer. 
Stillingen til Daniel har vært 100%. 
 
Vedtak: 
1. Ove Heradstveit fortsetter i sin opprinnelige stilling (70%) som pastor i Grimstad og 
tilbys å utvide sitt ansettelsesforhold med 30% som forkynner (primært i østlige del 
av regionen) fra og med 1/8-25. 
 
2. B-protokoll  
 
 
 

4 / 2025 - Økonomirapporter 

Regnskap pr.nov. -24 (avstemt og vedlagt) 
Sum inntekter var kr.12.463.790 (271.980 høyere enn budsjett) 
Kostnadene var på kr.12.005.525 (dette er 154.337 lavere enn budsjett) 
Regionbidrag pr. nov. var da på kr.458.266 
 
Regnskap pr.des.-24 (høyst foreløpige tall) 
Pr. 28/1 viser regnskapet totale inntekter på kr.16.181.350 (116.575 lavere enn budsjett 
og 732.146 bak 2023). I desember kom det inn kr. 3.669.358 i gaver. 
Sum kostnader er på kr.13.303.229 (5.630 mindre enn budsjett og 345.186 høyere enn 
2023) 
Resultat (regionbidrag) = 2.878.121 (110.945 mindre enn budsjett og 1.077.332 lavere 
enn 2023) 
Gjenbruksbutikkene i Misjonssambandet sør bidrar med 8.764.491 (270.558 mer enn i 
2023) 

Vedtak: 
Regionstyret takker for orienteringen og ser med spenning frem mot endelig resultat 
for 2024 
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4.1 / 2025 - Giveraksjon - fordeling av ansvar? 

Vedlagt er en foreløpig datoplan for giveraksjonen. 
Foruten selve ringedagen bør vi i forkant ha en strategi for info. og markedsføring. 
Datofeste hvilke artikler som kommer på de ulike datoene opp mot selve 
ringedagen og samme, korte og konkrete artikler om hva gavene går til. Info må blir 
hjort i flere kanaler (mail, sms, SoMe og nett) på samme tid. 
 
Vedtak: 
Regionstyret bestemte at vi setter av onsdag 26. mars kl.1800 – 2130 for å ringe 
våre faste givere. Medlemmer av regionstyret blir med og ringer. De vi ringer får en 
sms i forkant av at vi ringer. Det er ønskelig at de som ringer, kontakter de som er 
i samme geografiske område som de selv bor. 
 
 
 

5 / 2025 - Evjetun, avdeling Gautestad Fjellstue 

Oppsigelse og Budsjett 2025 
Den 22/1-25 kom det oppsigelse fra driftsleder på Gautestad Fjellstue. 
Ut i fra historie med vanskelighet med å få landet organisering for Gautestad, to 
ansatte på ett og ett halvt år og et budsjett for 2025 som er satt opp med ett 
underskudd på kr. 240.000 bør det vurderes hvorvidt det er forsvarlig/ønskelig å 
fortsette satsningen på Gautestad. 
  
Tekst fra styret for Evjetun og Gautestad ved innsendelse av budsjett for 2025: 
Det har ikke vært vanlig at leirstedene som ikke er AS legger frem budsjett for 
behandling i RS, men styret/styreleder ønsket uansett å sende over budsjettet for 
Gautestad Fjellstue til regionen, spesielt med tanke på at det er et budsjett med ca. 
240.000.- i underskudd. Er det behov for at det skal opp i regionstyret også, så må det 
gjerne tas videre der. ..det må jobbes mye med markedsføring/salg i 2025 for å få opp 
inntektene, ikke minst når det er mindre tyske grupper på sommeren enn tidligere. 
 
Både i forkant og etterkant av oppsigelsen fra driftsleder har det vært samtaler med 
dgl på Evjetun. Vedkommende har vært og er tydelig på at virksomheten på 
Gautestad er belastende for Evjetun sin drift og at han ikke har kapasitet til å følge 
opp Gautestad på en god måte. 
 
Styret for Evjetun og Gautestad hadde ekstra ordinært styremøte 27/1-25 hvor de 
behandlet oppsigelsen fra driftsleder og fremtiden for Gautestad Fjellstue. Deres 
vedtak ligger vedlagt. 
 
Vedtak: 
Regionstyret for Misjonssambandet sør (RS) gjør på bakgrunn av informasjon og 
vedtak fra styret for Evjetun og Gautestad følgende vedtak: Etter flere runder med 
forsøk på å få til stabil og bærekraftig drift på Gautestad Fjellstue uten å lykkes 
ønsker RS og overlate Gautestad tilbake til Foreningen Gautestad Misjonssenter. 
Driften av Gautestad Fjellstue avvikles 1. mai 2025 i henhold til vedtak gjort av styret 
for Evjetun og Gautestad. 


